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Ghosts is a family drama in three acts written by Henrik Ibsen and translated with an
introduction by William Archer in 1881. Henrik Ibsen (March 20, 1828-May 23, 1906) was
a major 19th-century Norwegian playwright of realistic drama. He is often referred to as
the "father of modern drama" and is one of the founders of modernism in the theatre.
His plays were considered scandalous to many of his era, when Victorian values of
family life and propriety largely held sway in Europe and any challenge to them was
considered immoral and outrageous.
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标签

评论

戏中戏的轮回类似于雷雨。受上帝“保险”加持的孤儿院在一场大火中坍塌，虚伪的牧
师为了自己的地位置他人于不顾，或许他的一切行为都可以找到陈腐教条的社会来为他
背书。但易卜生对上尉一家显然就略显冰冷了，Alving夫人一生都在隐忍，尽力让儿子
不沾染父亲的恶习。儿子却依然走上了父亲那条浪荡的道路。好在Regina离开了，她不
像雷雨中一家人都巧合离奇的大悲剧结局。
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